
 

Referat fra møde i 
Egtved Udviklingsråd 

 

Dato:  
11. august 2021 

Mødested: Skamlingsbanken, 

Kolding.  

Tidspunkt: 17 

 

Mødeleder/referent 

Inger 

Deltagere:  
 

Afbud:  
 

 
Dagsorden: 
 
 

1. Besøg på Skamlingsbanken + 
mad. (Torben er tovholder)  

 
 

2. Årsmøde for lokalråd.  
Mail fra Peter Sepstrup  

 
 
 
 
 

3. Byvision 
 
 
 

4. Forslag om nyt boligområde 
ved Gedelegepladsen – se 
mail fra den 2/8 fra Inger 

 
 
 

5. BID – 
Kari 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

6. Donation fra Superbrugen 
 
 
 
 

 
Referat: 
 
 
Besøg på Skamlingsbanken.  
 
 
 
Mødet er den 24. august 2021 
Vingsted Centret kl. 18-21.30 
Der er aftensmad. 
Husk tilmelding.  
Samkørsel fra Roberthus kl. 17.40. 
Inger har sendt mail med invitation.  
 
Opfølgning på møde med Frederik og Peter Sepstrup + 
byvisionsgruppen. Inger har sendt mail med Frederiks opfølgning af 
mødet.  
 
Hvad tænker vi?  
Tilbagemelding til Søren Nellemann og Marianne Holck.  
Inger melder tilbage til Søren Nellemann.  
Enige om, at det er vigtig, at byens udviklings følger den nye byvision 
og ønsket om natur i byen / grønne kiler. 
 
Næste møde er den 17. august kl. 19 på Roberthus. 
Ny tovholder for BID er Tobias Stanek.   
Punkter 

- Blomsterudsmykning på Aftensang 

- PostNord DK Rundt 

- Nyt fra Handelsforeningen 

- Nyt fra Udviklingsrådet 

- Kommende aktiviteter: MØD Egtved den 11. september. 

- Andet godt.  
Obs Kari kan ikke deltage. På mødet blev det aftalt at Inger deltog i 
stedet, men Inger er efter mødet blevet forhindret, så hvis der er en 
anden der kan deltage, så vil det være fint.  
 
 
Donation på 5000 kr.  
Hvad skal vi bruge penge til?  
Superbrugsen vil gerne have en tilbagemelding på, hvad vi bruger 
penge til + noget presseomtale, når vi afholder aktiviteten.  
Enige om, at vi bruger pengene på Nytårskuren.  



 
 

7. Roberthus –  
Torben  

 
 
 
 
 
 
 
 
 

8. Kommuneplanen 
Erik og Inger 

 
 
 
 
 
 
 
 

9. Erhvervsjord 
Erik og Inger 

 
 
 
 
 

10. Gadebanden 
Inger 

 
 
 
 
 

11. Budgetønsker 2022 
Inger 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

12. Vejle Ådal og Vejle Fjord 
Inger 

 
 

 
 
Status for en åben hus-dag. 
Åbenhus dagen, slås sammen med Nytyårskuren. 
Nytårskuren skal retænkes.  
Arbejdsgruppe til åbenhus Roberthus + EU’s nytårskur 
Torben, Helle, Kirsten og Kari + brugergruppen på Roberthus + Anne 
Birgitte fra Vejle Kommune.  

 
Vejle Kommune v/Anne Birgitte har arbejdet med opdatering af 
hjemmeside for Roberthus.  
 
 
Kirsten deltog på et digitalt møde om den nye kommuneplan tirsdag 
den 25. maj.  
Desværre var der ingen der kunne deltage på mødet den 15. juni.  
Inger har tjekket, at der er god overensstemmelse mellem 
kommuneplanen og den nye byvision.  
Vores høringssvar vedr. strategisk landsbyplanlægning er der lyttet til 
og flere af vores forslag er indarbejdet i den nye kommuneplan.  
Konklusion: Vi indsendte ikke et høringssvar.  
 
 
Vi nåede ikke at få udpeget et nyt areal til erhverv inden 
kommuneplanens høringsperiode var slut.  
Vi arbejder fortsat på at finde et nyt areal. Når det er fundet skal Vejle 
Kommune udarbejde et tillæg til kommuneplanen.  
 
 
 
Møde er afholdt den 9. marts. Mangler fortsat en del svar på det der 
er sendt ind. F.eks. overgangen fra Hejlskovparken til Haverne.  
Lys på stien fra Smalfort til skolestien.  
Inger og Karen forsøger at samle op.  
 
 
 
Vi har indsendt brev til byrådet med budgetønsker til budget 2022.  

- Ny kommunal udstykning 

- Nyt område til erhverv 

- Forskønnelse af den gamle bykerne 

- Egtved Pigens grav 

- Kulturum 

- Handelslivet – detailhandelsstrategi og helhedsplan for 
Aftensang 

- Roberthus – mere gang i huset og de unge som målgruppe.  

- Spejderhytten 
 
 
 
Tørskind Grusgrav – der skal hankes op i projektet igen.  
P-plads og vedligeholdelse af de grønne området.  
 
Bestyrelsen for Vejle Ådal og Vejle Fjord skal mødes med 
Naturkomiten (nej tak til motorvej) den 12. august.   



13. Det gamle mindeanlæg 
 
 
 
 

14. Styregruppen for 
Egtvedpigens grav.  

 
15. Vælger møde - Inger 

 
 
 

16. EIF 100 års jub. - Thyra 
 
 

17. Presse 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

18. Evt. 
 

19. Næste møde  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Henvendelse fra Hanne Vestergård – info om, at der er nedsat en 
arbejdsgruppe der vil vedligeholde området. Tilbud om, at de bliver en 
del af gadebanden.  
 
 
Det går fortsat langsomt fremad.  
 
 
Egtved Udviklingsråd i samarbejde med VAF 
Den 12. oktober kl. 19 på Roberthus.  
 
 
EIF 100 års jubilæum. Thyra. 
 

 

Rigtig god omtale af Egtved i pressen henover sommeren.  

- Byfornyelse 

- Nye byggegrunde på Hvidegårdsvej 

- Handelsforening – besøg af byrådspolitikere 

- Egtveds kulinariske fodspor 
 

 

 
Henvendelse vedr. Aftensang nr. 7. Inger snakker med Frederik.  
 

20. september kl. 19 på Roberthus 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


